

RINGKESAN

Judul panalungtikan ieu: **"PENGARUH PROGRAM MAGANG KEPENDIDIKAN TERHADAP KESIAPAN MENJADI GURU MAHASISWA FKIP UNPAS (Survey Pada Mahasiswa Pendidikan Ekonomi dan Pendidikan Biologi Angkatan 2015 Tahun Akademik 2018/2019)"** kalayan kasang tukang anu sapertos calon guru murid, anu diajar di FKIP UNPAS Bandung tangtu, pasti kedah dibéré kasadiaan pikeun ngabéréskeun kamampuan anu mangaruhan kana siap janten guru. Tujuan tina panalungtikan ieu nya éta pikeun nangtukeun pangaruh tina program magang pendidikan dina kesiapan mahasiswa minangka calon guru. Panalungtikan ieu ngagunakeun pendekatan kuantitatif, sedengkeun padika anu digunakeun dina ieu survey, kumaha pikeun ngumpulkeun data ngagunakeun kuesioner sareng observasi. Subjék dina panalungtikan ieu ngagunakeun sampel 132 mahasiswa tina FKIP UNPAS dina program pendidikan ékonomi sareng atikan biologi. Analisis data anu digunakeun nyaéta analisis deskriptif sareng verifikasi data ngaliwatan ngira-rata rata-rata skor (rata-rata), régrési liniér sederhana, jeung koéfisién tekad ku bantuan *SPSS 21.0 for Windows*. Hasil panalungtikan ngagunakeun analisis deskriptif dicandakkeun panieunan tina skor rata-rata réspon responden kana program magang pendidikan dina 3,75 (43,69%) dina katégori "satuju", sareng ngeunaan kesiapan murid janten guru guruna di 4,22 (46,59%) dina kategori "satuju pisan". Dumasar kana analisis data verifikasi anu parantos diala, dicandak basajan koéfisién régrési liniér ($Y = 22,251 + 0,444 X$) tiasa ngajelaskeun lamun aya kanaékan 1 dina variabel program magang pendidikan éta bakal naek kesiapan ajar ku 0,444. Sanaos kontribusi pangaruh anu dibéré ku pendidikan pendatikan program variabel dina variabel kesiapan murid-guru ku pelajar anu didasarkeun kana pamalkan koefisien determinasi nyaeta 53,8%, sedengkeun sesana 46,2% bakal dipangaruhan ku faktor-faktor luar tina proses magang pendidikan, teu nalungtik dina ieu skripsi. Salaku tungtung ulikan, pangarang mikeun saran ka santri dina ngalakonan program magang pendidikan anu dipiharep tiasa ngembangkeun téknik pangajaran sareng tiasa diajar diajar laksana sacara interaktif, sumanget sareng seueur pisan kedah nyayogikeun inpormasi anu pang anyarna jeung katerangan ngeunaan ngeunaan diajar paripan.

Kecap Konci: Program Magang Kependidikan, Siap Janten Guru